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B7 Status XP SAE 10W40 ist ein hochleistungsfähiges, reibungsarmes Öl für Benzin- und 
Dieselmotoren in Personenkraftwagen. Es wird durch die Mischung hochwertiger synthetischer Öle 
und mineralischer Grundöle mit Additiven auf dem neuesten Stand der Technik hergestellt. Es eignet 
sich auch für den Einsatz unter schwierigen Betriebsbedingungen in modernen 
Personenkraftwagenmotoren, mit oder ohne Turbolader, sowie für Lieferwagen.B7 Status SAE 10W30 
sorgt durch seine optimierte Formulierung für einen geringeren Kraftstoff- und Ölverbrauch. Aufgrund 
seines erweiterten Viskositätsbereichs ist es für den ganzjährigen Einsatz geeignet. Ein spezieller 
Booster erhöht das Qualitätsniveau auf API SN, was eine verbesserte Oxidationsbeständigkeit, einen 
verbesserten Ablagerungsschutz, einen besseren Verschleißschutz und eine bessere Kältebeständigkeit 
über die gesamte Lebensdauer des Öls gewährleistet. Dies führt zu einer verbesserten Motorreinheit 
und einer längeren Lebensdauer des Motors.

B7 Status XP SAE 10W40 is a high-performance low friction oil to be used in passenger cars gasoline 
and diesel engines. It is produced by blending high quality synthetic oils and mineral base stocks and 
additives of most progressive technology. Suitable also under severe operating conditions in modern 
passenger car engines, turbo- or non-turbo charged, and for vans , too. B7 Status SAE 10W30 by its 
optimized formulation provides lowered fuel- and oil consumption. Because of its extended viscosity 
range the all seasons use is possible. A special booster raises the quality level up to API SN, which 
provides improved oxidation resistance, improved deposit protection, better wear protection, and 
better low-temperature performance over the life of the oil. This leads to an improved motor 
cleanliness and an extended motor life.
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B7 Status XP

EIGENSCHAFTEN/ PROPERTIES:

• Reduziert den Kraftstoff- und Ölverbrauch

• Bessere Oxidationsbeständigkeit und besserer 
Verschleißschutz

• Sauberer Motor und längere Lebensdauer.

• Reduces fuel and oil consumption

• Improves resistance to oxidation and better 
protection against wear 

• Greater engine cleanliness and longer service 
life

SPEZIFIKATIONEN/ SPECIFICATIONS:  

API  SN/CF   ACEA A3/B3/B4

MB 229.3 (deckt MB 229.1 ab) | VW 501 01 | VW 505 00 
Renault RN 0700 | PSA B71 2296



The information above is based on current production data and can vary within given tolerances. Temperature range is 
given as a guideline only. Information and data can be changed without previous notification. This information replaces 
prior editions.
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TECHNISCHE DATEN / TECHNICAL CHARACTERISTICS:

10W40 B7 Status XP API  SN/CF  ACEA A3/B3/B4

Wert/ValueTest Einheit/UnitEigenschaften/Properties

0,860ASTM D1298g/mlDensity @15.6°C

93,3ASTM D445mm2 /SKinematic Viscosity @ 40°C

14,6ASTM D445mm2 /SKinematic Viscosity @ 100°C

163ASTM D2270……….Viscosity index (VI)

232ASTM D92°CFlash Point, Cleveland open cup

-42ASTM D97°CPour Point

10,6ASTM D2896mgKOH/gTotal Base Number

SAFETY & HEALTH 

Security data sheet are available upon request and should be consulted for more appropriate information.  
The company shall not be liable for any damages caused by misuse, or if precautions are not taken.


